



漫步在欧盟孩子们的梦中

Wandering the Dreams of European Kids about China

在11月2日至7日的郑州西亚斯大学一年一度的文化节中，九个欧盟国家孩子们的绘画精品给本次的文化节带来不同的气氛和感受。通过孩子们手中的绘画作品，学生们看到了欧盟国家孩子眼中的中国。郑州画展是2020年欧盟“梦想中欧”青少年绘画展系列展的一部分。与此同时，欧盟微电影的展映也丰富了学生的文化节内容。

This year's edition of the annual Cultural Festival of SIAS University in Zhengzhou was held between 2-7 November hosting an exhibition of children's artworks from nine European countries hence lending a special atmosphere and touch to the event. The drawings and paintings of the kids gave a chance to the students to get a glimpse of how European kids see their country. The Zhengzhou exhibition was part of the European Union's 2020 "Dreams of Europe and China" Children's Art Exhibition series. During the festival, European short films were also screened further enriching its content.



德国是2020年下半年欧盟轮值主席国。德国驻华大使馆派代表到郑州参观画展和影展。

Germany assumes the rotating presidency of the European Union in the second half of 2020. The German Embassy has sent its diplomat to Zhengzhou to participate in the exhibition and film screening.

